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Протокол 
 

Днес 23.07.2024г. се проведе съвместно заседание на „ВСИЧКИ ПК“. Всички 

членове на комисиите присъстват. Отсъства Васка Крумова. 

По точка 1 от дневния ред-  Избор на преброител при провеждане на заседанията на 

Общински съвет Полски Тръмбеш. 

Маринета Йорданова- Председател ОбС –докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

 ПК по „БФ“-  Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „УТ“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „ЗСД“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „Образование и наука“- Гласували „за“ – 3, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „МСНУРП“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „Приватизация и следприватизационен контрол“- Гласували „за“ – 4, 

„против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

По точка 2 от дневния ред-  Избор на Заместник председател на Общински съвет Полски 

Тръмбеш. 

Маринета Йорданова- Председател ОбС –докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

 ПК по „БФ“-  Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „УТ“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „ЗСД“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „Образование и наука“- Гласували „за“ – 3, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „МСНУРП“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „Приватизация и следприватизационен контрол“- Гласували „за“ – 4, 

„против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

По точка 3 от дневния ред-  Промяна в състава и ръководството на Постоянните комисии 

към Общински съвет Полски Тръмбеш, мандат 2023-2027. 

Маринета Йорданова- Председател ОбС –докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

 ПК по „БФ“-  Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „УТ“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „ЗСД“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „Образование и наука“- Гласували „за“ – 3, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „МСНУРП“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 ПК по „Приватизация и следприватизационен контрол“- Гласували „за“ – 4, 

„против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Протокол 
 

Днес 23.07.2024г. се проведе заседание на ПК по „МСНУРП“. Всички членове на 

комисията присъстват. 

 

 

По точка 4 от дневния ред- Наредба за насърчаване на инвестициите с общинско 

значение в Община Полски Тръмбеш и издаване на сертификати за инвестиция клас В. 

Данита Димитрова – Юрист Община Полски Тръмбеш докладва предложението. 

 

Гласуване на предложението:  

  ПК по „МСНУРП“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 



 

Днес 23.07.2024г. се проведе заседание на ПК по „БФ“. Всички членове на 

комисията присъстват. 

 

 

По точка 5 от дневния ред- Актуализация на Бюджет 2024 и на поименен списък за 

придобиване на дълготрайни активи и основен ремонт. 

Красимира Великова – Секретар Община Полски Тръмбеш докладва предложението. 

 

Гласуване на предложението:  

  ПК по „БФ“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

Протокол 



 

Днес 23.07.2024г. се проведе заседание на ПК по „Образование и наука“. Всички 

членове на комисията присъстват. Отсъства Васка Крумова. 

 

 

По точка 6 от дневния ред- Актуализиране на списъка на средищните детски градини и 

училища в Община Полски Тръмбеш за учебната 2024/2025 година. 

Николинка Генова - Началник отдел „СП, О, К” докладва предложението. 

 

 

Гласуване на предложението:  

  ПК по „Образование и наука“ - Гласували „за“ – 3, „против“ – 0, „въздържал 

се“ – 0. 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 
 



Днес 23.07.2024г. се проведе съвместно заседание на ПК по „ЗСД“ и  ПК по 

„Образование и наука“. Всички членове на комисиите присъстват. Отсъства Васка 

Крумова. 

 

 

По точка 7 от дневния ред- Актуализиране на състава на Съвета по въпросите на 

социалните услуги в Община Полски Тръмбеш. 

Николинка Генова - Началник отдел „СП, О, К” докладва предложението. 

 

Гласуване на предложението:   

 

ПК по „ЗСД“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

  ПК по „Образование и наука“ - Гласували „за“ – 3, „против“ – 0, „въздържал 

се“ – 0. 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 
 

Днес 23.07.2024г. се проведе заседание на ПК по „УТ“. Всички членове на 

комисията присъстват.  



 

 

По точка 8 от дневния ред- Одобряване на проект на подробен устройствен план – план 

схема за обект: „Кабелна линия ниско напрежение за присъединяване на фотоволтаична 

електрическа централа с мощност 30,0 kW в поземлен имот с идентификатор 69732.500.71 

по КК и КР на с. Страхилово. 

Мариана Георгиева – Нач. отдел „УТ“ докладва предложението. 

 

Гласуване на предложението:  

 

  ПК по „УТ“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 
  

 

 

По точка 9 от дневния ред- Одобряване на подробен устройствен план – парцеларен план 

за обект: „Външно ел. захранване СрН за „Газогенераторна електроцентрала“ в ПИ 

57340.34.25 и оптичен кабел за ПИ 57340.34.25, местност Кишлика, з-ще Полски Сеновец. 

Мариана Георгиева – Нач. отдел „УТ“ докладва предложението. 

 

Гласуване на предложението:  

 

  ПК по „УТ“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 
  

 

 

По точка 10 от дневния ред- Даване на съгласие за промени в трасето и в собствеността 

на републикански път III  -407 в границите на гр.Полски Тръмбеш. 
Николай Буюклиев – Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 

Гласуване на предложението:  

 

  ПК по „УТ“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 
 

Днес 23.07.2024г. се проведе заседание на ПК по „ИВОС“. Всички членове на 

комисията присъстват. Отсъства Васка Крумова. 

 



 

По точка 11 от дневния ред- Актуализация на програма за управлението и 

разпореждането с имотите - общинска собственост на територията на Община Полски 

Тръмбеш за 2024 г. 

Николай Буюклиев –Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 

Гласуване на предложението:  

 

  ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 
  

По точка 12 от дневния ред- Предоставяне на част от открит плувен басейн, намиращ се 

в плувния комплекс на Община Полски Тръмбеш. 

Николай Буюклиев –Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 

Гласуване на предложението:  

 

  ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 
 

Днес 23.07.2024г. се проведе заседание на ПК по „ЗСД“. Всички членове на 

комисията присъстват.  

 

 



По точка 13 от дневния ред- Упълномощаване на представител на Община Полски 

Тръмбеш в редовно общо събрание на акционерите на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ 

АД- гр.Велико Търново. 
Николай Буюклиев –Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 

Гласуване на предложението:  

 

  ПК по „ЗСД“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 


